
1 
 

 

ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Školskog odbora Osnovna škole „Đuro Ester“ Koprivnica održane 29. studenoga 2018. 

godine u uredu ravnateljice s početkom u 13,00 sati. 

Prisutni: 1.Mihael Kivač, prof. – predsjednik Školskog odbora, 
                2. Anica Desnica – zamjenica predsjednika školskog odbora, 
                3. Ivan Piskač. mag.educ.mat. i inf.– član, 
                4. Saša Špoljarić, dipl. kat. – član. 
 

Odsutni: Emina Klasić Dolenec, Spomenka Nemec, Maja Raščanec   -  opravdano. 

Sjednici prisustvuju mr. Sanja Prelogović ravnateljica škole i Mirjana Kolarek voditeljica 

računovodstva škole radi točki 2. i 3. dnevnog reda.  

Od sedam članova Školskog odbora sjednici prisustvuje četvoro članova što je natpolovična većina i 

donesene odluke bit će pravovaljane.  

Predsjednik Školskog odbora. Mihael Kivač, prof. otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne i pročitao 

dnevni red koji je jednoglasno usvojen.   

 
DNEVNI RED:  
 

1. Verifikacija zapisnika sa  21. sjednice Školskog odbora, 

2. Donošenje II. Izmjena i dopuna  financijskog plana za 2018. godinu, 
3. Donošenje finanacijskog plana za 2019. godinu i projekcija na 2020. i 2021. godinu,  
4. Razno.  

 

Točka 1.  

Na zapisnik sa 21. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i jednoglasno je usvojen i verificiran.  

Točka 2.  

S II. Izmjenama i dopunama financijskog plana za 2018. godinu Školskom odboru govorila je gđa. 

Mirjana Kolarek voditeljica računovodstva. Bitnim smatra reći da se predlaže se povećanje plana za 

177.427,00 kn. Povećavaju se sredstva za nabavu opreme. U I. izmjenama i dopunama sredstva su 

bila prebačena Podravskom suncu zbog popravka krovišta, međutim, to nije realizirano i sredstva su 

vraćena, a iskoristit će se za nabavu stroja za čišćenje podova, hladnjaka i štednjaka za domaćinstvo, 

bijelih ploča za učionice i Smart TV-a za učionice. Škola plivanja je  realizirana i ostao je višak 

sredstava u iznosu od 1.417,00 kn pa se plan smanjuje za taj iznos isto tako nakon isplate slobodnih 

aktivnosti ostao je višak sredstava u iznosu od 5.747,00 kn za koja se smanjuje plan.  Predlaže se 

smanjenje plana za 81.489,00 kn. Budući da su vraćena decentralizirana sredstva za nabavu opreme, 

ista se neće nabavljati iz sredstava Grada Koprivnice. Višak sredstava za školu plivanja i slobodne 

aktivnosti prebačen je na plan za energiju. Ostale aktivnosti uglavnom su realiziran u skladu s planom, 

osim nekoliko povećanja sredstava za zapošljavanje pripravnika na stručno osposobljavanje (dvoje 

pripravnika)  i pripravništvo (jedna pripravnica) što smo saznali u 10. mjesecu ove godine.  

Nakon rasprave Školski odbor jednoglasno je na prijedlog ravnateljice donio II. izmjene i dopune 

financijskog plana škole za2018. godinu.  
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Točka 3.  

Financijski plan škole za 2019. godinu i projekcija na 2020. i 2021. godinu sadrži rashode za zaposlenike 

i materijalne rashode za 744 učenika koji  se financiraju temeljem minimalnog standarda po učeniku. 

Planirana sredstva u iznosu 1.831.227,00 kn koristit će se za osiguravanje osnovnih uvjeta za 

odvijanje djelatnosti a koje uključuje: 

- Financiranje službenih putovanja odgojno obrazovne djelatnike i uprave, a radi se o 
državnim skupovima u trajanju od dva do tri dana, jednodnevnim seminarima, pratnji 
djece za Školu u prirodi i maturalne izlete, te kotizacije. 

- Uredski materijal, sredstva za čišćenje i higijenske potrebe, stručna literatura  
- Financiranje režijskih troškova, redovnih dimnjačarskih usluga i deratizacije 
- Usluge tekućeg i investicijskog održavanja koje se odnose na redovne servise (servis 

dizala, ispitivanje panik rasvjete, servis plinovodne centrale, periodični pregled 
vatrogasnih aparata, redovna ispitivanja instalacija i postrojenja, servisi informatičke 
opreme te raznorazni popravci na postrojenjima i opremi, brušenje parketa, a dio  
sredstava predviđen je za nabavu materijala za investicijsko održavanje koji se koristi 
za popravke sitnih kvarova koje vrši samo tehničko osoblje škole. 

- Temeljem Pravilnika o zaštiti na radu škola je dužna za 4 kuharice, 5 spremačica i 
domara osigurati službenu, radnu i zaštitnu odjeću i obuću. 

- Usluge Zavoda za javno zdravstvo za provjeru mikrobiološke ispravnosti namirnica za 
školsku kuhinju, za obavezne preglede kuharica, higijenski minimum za kuharice i 
sistematski pregledi zaposlenika. 

- Nabava sitnog inventara  
- Nabava namještaja za školsku knjižnicu, namještaja za učionicu informatike i za 

učionicu hrvatskog jezika, opremu za domaćinstvo (stol, sudoper i kuhinjski elementi), 
namještaj za kutak za učenike predmetne nastave, namještaj za dvije učionice u 
područnoj školi Vinica, kamera za filmsku grupu, police za dječji kutak u područnoj školi 
Vinica, tri stolna računalo, 11 laptopa  za učitelje (4 RN, 2 PN), projektna dokumentacija 
za blagovaonicu u područnoj školi Vinica. 

- Ostali redovni rashodi. 
Dodatni program odgoja i obrazovanja uključuje dodatne aktivnosti koje se provode zbog podizanja 

kvalitete rada škole, promocije škole, poticanja djece na uključivanje u sportske aktivnosti, 

izvannastavne aktivnosti,  natjecanja, uključivanje škole u provođenje projekata te poticanje 

obrazovnih djelatnika na napredovanje a to su: Škola plivanja, Slobodne aktivnosti i školska natjecanja, 

ODJEK III 2018./2019., ODJEK III 2020./2021., su projekti vezani uz zapošljavanje pomoćnika u nastavi 

učenicima s teškoćama,  EU Projekti, Socijalni program odnosi s na sufinanciranje prehrane u školskoj 

kuhinji. 

U sklopu aktivnosti za 2019. godinu planirana su sredstva u iznosu 8.052.000,00 kn a koriste se za 

financiranje plaća i pripadajućih doprinosa za 69 zaposlenika, ostalih rashoda (jubilarne nagrade, 

otpremnine, darovi za djecu do navršenih 15 godina, regres, božićnica, pomoći za rođenje djece…), 

naknada za povećanu odgojno-obrazovnu odgovornost te naknada zbog nezapošljavanja osoba s 

invaliditetom. 

Nakon rasprave Financijski plan škole za 2019. godinu jednoglasno je na prijedlog ravnateljice 

donesen.  
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Točka 3.  

Ravnateljica je obavijestila Školski odbor da je pokrenut postupak izrade građevinske dokumentacije 

za rekonstrukciju stana u PŠ Vinici za preinaku u blagovaonu s kuhinjom. Održan je sastanak u gradu 

na kojem je ravnateljica obaviještena da j u planu izgradnja sportske dvorane za školu. Vezano uz to 

ravnateljica napominje da je rekla da bi trebali planirati i sredstva za sanaciju vlage u zgradi škole 

pogotovo zato što smo se prijavili za energetsku obnovu zgrade.  

Obilježili smo Dan grada, Dan sjećanja na Vukovar, bili smo domaćini županijskih vijeća iz građanskog 

odgoja, francuskog jezika, razredne nastave. 

Sudjelovali smo na Dječjoj olimpijadi i ravnateljica prenosi pohvale učitelja za organizaciju olimpijade 

ove godine.  

Učitelji Saša Špoljarić i Mihael Kivač idu na CUC konferenciju u Šibenik na kojoj će imati radionicu i 

predavanje.  

Imali smo stručni skup na kojem su bile profesorice sa Filozofskog fakulteta a tema je bila Vokabular 

u nastavi.  

Sjednica je završila u 14,15 sati. 

 

Zapisničar:                                                                                           Predsjednik Školskog odbora:  

Marina Kozjak                                                                                     Mihael Kivač, prof.  

 

 


